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Zápisnica 
z 15.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Bašovciach 

konaného dňa 21.06. 2021 o 17.00 hod. 

 
Prítomní: viď prezenčná listina 
 
Otvorenie 

Starosta obce Ing. Ľubomír Dekan privítal  poslancov a otvoril zasadnutie obecného 
zastupiteľstva. Starosta obce navrhol za zapisovateľku Eriku Petrášovú a za overovateľov 
zápisnice navrhol Michala Pavloviča a      Mgr. Veroniku Čechvalovú 
Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia obecného zastupiteľstva  

1. Kontrola uznesenia 
2. Schválenie VZN 1/2021 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb 
3.  Schválenie VZN 2/2021 o  zneškodňovaní  obsahu  žúmp  
4. Diskusia 
5. Záver   
                 

 
Kontrola uznesenia 

OZ konštatovalo,  že uznesenia prijaté na 14. zasadnutí OZ boli splnené. 

 
Schválenie VZN 1/2021 o určení pravidiel času predaja v obchode a času prevádzky služieb 

Dňa 28.04.2021 až 18.05.2021 bola vykonaná na tunajšej prokuratúre previerka týkajúca sa 
zachovávania zákonnosti v postupe obce na úseku určovania pravidiel času predaja 
v obchode a času prevádzky služieb podľa § 4 ods.5 písm. a) bod 3 s poukazom na § 4 ods.3 
písm. i) zákona č. 369/ 1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. Na 
základe upozornenia prokurátora a jeho návrhu: 

 Prejednať upozornenie prokurátora na najbližšom zasadaní OZ 

 Ustanovenia VZN obce, kde boli zistené nedostatky, zrušiť v celom rozsahu, resp. 
upraviť dotknuté ustanovenia 

 Zrušiť uznesenie obecného zastupiteľstva č. 158/2018 

 V ďalšom období v dotknutej oblasti právnej úpravy postupovať zákonným 
spôsobom, predovšetkým podľa príslušných ustanovení zákona č. 369/1990 Zb. 

 
 

      Schválenie VZN 2/2021 o  zneškodňovaní  obsahu  žúmp     

Slovenskej inšpekcii životného prostredia – ústredie (ďalej len „SIŽP“) bolo dňa 

27.04.2021 doručené anonymné podanie, v ktorom pisateľ poukazuje na nakladanie 

s odpadovými vodami zo strany občana z obce Bašovce. Obec Bašovce v zastúpení starostom 

obce Ing. Ľubomírom Dekanom si predvolala daného občana a vysvetlila doručené 

anonymné podanie, v ktorom pisateľ poukazuje na nakladanie s odpadovými vodami zo 

strany občana z obce Bašovce. Starosta vysvetlil následne zákony a právne predpisy 

o nakladaní s odpadovými vodami. Po vzájomnej diskusií nakoniec vyplynulo, že menovaný 
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čistil bazén a vyčerpával z neho nafúkané nečistoty. Ako dôkaz, že neťahal žumpu predložil 

doklad o poslednom čerpaní žumpy. Obec Bašovce považuje anonymné podanie za 

neopodstatnené. O tomto šetrení bude obec informovať Slovenskú inšpekciu životného 

prostredia a Okresný úrad - odbor starostlivosti o životné prostredie. 

Po vzájomnej diskusii medzi obcou a Okresným  úradom - odbor starostlivosti o životné 

prostredie padla dohoda, že obec na najbližšom obecnom zastupiteľstve pripraví a schváli VZN 

o zneškodňovaní obsahu žúmp. 

 

Diskusia 

Na začiatku diskusie vystúpil starosta obce a informoval poslancov o činnosti za obdobie od 
posledného zastupiteľstva. Informoval poslancov OZ o prácach, ktoré boli urobené 
v poslednom období. Nasledovalo kladenie otázok a následne odpovede. Ako prvé padla 
otázka, ako sa postupuje s kanalizáciou. Starosta informoval o  ukončení prác na prvej etape 
a vysvetlil ďalší priebeh prác. Do konca marca malo byť rozhodnuté o žiadosti na druhú 
etapu kanalizácie. Do dnešného dňa nemáme žiadnu informáciu. Ak bude schválená druhá 
etapa do konca roka, mohla by v obci začať fungovať kanalizácia. Informoval poslancov 
o sťažnostiach občanov na priebežné vady kanalizácie. Informoval  o postupe prác pri 
vybavovaní trafostanice. Vysvetlil aj priebeh prác, ktoré sa týkajú priemyselného parku. Po 
nesúhlasnom stanovisku k vybudovaniu príjazdovej cesty k priemyselnému parku od mesta 
Piešťany a obce Horná Streda investor sa rozhodol, že trasu povedie popod železnicu. S touto 
alternatívou nemajú problém Piešťany ani Horná Streda. Ako ďalšie sa diskutovalo o výskyte 
bobra v našej obci. Je to chránené zviera, ktoré v obci robí škody, ale obec nemá možnosť 
zasiahnuť. Občania môžu škody nahlásiť na Ministerstvo životného prostredia a žiadať 
o kompenzáciu. Ďalej sa diskutovalo o BOVO olympiáde a dohodlo sa, že skúsime termín 
preložiť o týždeň skôr. Bolo spomenuté, že pred škôlkou vyrastá pýr, ktorý bude potrebné 
chemicky zlikvidovať. Spomenula sa aj výstavba rodinných domov pri cintoríne. 

 
Záver 

 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  

účasť.  

 
 
V Bašovciach,  dňa  21.06.2021                                                                                                  
 

   ........................................ 
                                                                                                                  Ing.  Ľubomír Dekan  
           starosta obce  
  
                                                                                          
Zapísala: Erika Petrášová            …...................................... 

             …...................................... 

                overovatelia zápisnice 


